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stool JOON

More than just a stool: whether used as a simple seat, occasional table or storage unit, 
JOON stands out due to its formal distinctiveness and versatility. Moreover, its discreet 
design easily fits different styles of living. JOON is made of sturdy multiplex oak and 
combines this classic wood type with the lively accents and delicate look of beveled 
edges. Its surface is treated with a 100 % ecological, solvent-free hard wax oil. 
The combination of oil and wax based on purely herbal raw materials emphasizes the 
natural aesthetics of the wood and results in high durability and abrasion resistance.

Products of the bannigfein. brand are exclusively manufactured by carefully selected 
companies in Schleswig-Holstein, the northernmost province of Germany. The processed 
wood is sourced from sustainable and preferably native forestry.

bannigfein+ Have JOON adapted to your individual wishes with regard to the type of wood, surface 
treatment or dimensions. We will be happy to make you an offer and look forward to your enquiry at 
service@bannigfein.com!

DIMENSIONS  550 x 430 x 450mm (W x D x H)

MATERIAL multiplex oak (18mm)

FINISH organic hard wax oil, natural & weiß

WEIGHT  7,7 Kg 

DESIGN Anneke Bieger
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hocker JOON
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Ob als schlichte Sitzgelegenheit, Beistelltisch oder kompakter Stauraum - JOON zeichnet 
sich durch seine formale Eigenständigkeit und Vielseitigkeit aus. Durch seine dezente 
Gestaltung fügt er sich dabei ohne Weiteres in unterschiedliche Wohnstile ein. JOON 
besteht aus stabilem Multiplex aus Eiche und verbindet diese klassische Holzart mit den 
lebhaften Akzenten der gefasten Kanten. Das Holz wird mit einem zu 100% ökologischen, 
lösungsmittelfreiem Hartwachsöl behandelt. Die Kombination von Öl und Wachs auf 
Basis pflanzlicher Rohstoffe betont die natürliche Ästhetik des Holzes und bewirkt eine 
hohe Strapazierfähigkeit und Abriebfestigkeit.

Produkte der Marke bannigfein. werden ausschließlich in Schleswig-Holstein von sorg-
sam ausgesuchten Betrieben gefertigt. Das verarbeitete Holz stammt aus nachhaltiger 
und vorzugsweise heimischer Forstwirtschaft.

bannigfein+ Nutzen Sie die Möglichkeit, JOON bezüglich der Holzart, Oberflächenbehandlung oder auch 
der Abmessungen nach Ihren individuellen Wünschen anpassen zu lassen. Gerne unterbreiten wir Ihnen ein 
Angebot und freuen uns auf Ihre Anfrage unter service@bannigfein.com!

DIMENSIONEN  550 x 430 x 450mm (B x T x H)

MATERIAL Multiplex Eiche (18mm)

OBERFLÄCHE ökologisches Hartwachsöl, natur & weiß 

GEWICHT  7,7 Kg 

DESIGN Anneke Bieger
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